
Bežigrad: Miličniki v
"prostorski stiski"

Stavbo, kjer je tudi bežigrajska pošta, bodo podrli, najti bo treba druge
prostore — Težave tudi na Črnučah

Postajo milice Bežigrad ni
težko najti. Velika modra ta-
bla namreč vsakemu občanu
pove, da je v hi&t dotna »ro-
ka pravice«. Vondar pa sama
tabla nl vse. Hiša v kateri
domuje bežigrajska milica je
stara fn za opravljanje tako
važne dejavnostl kot je mi-
UčntSka skrajno neprimerna.
Tri ne prevefi vellke sobe ln
25 miličnikov. Ce povemo še,
da nad poalovnimi prostorl
tnilice žlvijo ljudje, potem Je
povodano vse.

Komandlr postaje tniiice
Bežigrad Anton Hajdnlk pra-
vi: »Slišal sem, da bo grad-
beno podjetje Grosuplje je-
•enl začelo podlrati sosednjl

stavbi. Tako nam bodo pov-
sem zaprli pot na dvorišče,
kjer imamo službena vozdla.
Tudi stavbo v kateri so na-
ši poslovni prostorl bodo naj.
kasneje v dveh letih poru-
šilt. Ce bl danes začeli gra-
dlti nove poslovne prostore
bi bilo že prepozno.it

KJe je vzrok, da tega pro-
blema pristojnd nlso reševail
že prej, nihče ne ve. Bepu-
bliški zakon o organlh za
notranje zadeve pravi, da je
za namestitev postaje mllice
odgovoma občlnska skupSči-
na.

Seveda pa slabi delovni po-
goji vplivajo tudl na dolov-
ne rezultate. Pono« je polo-

žaj še kar znosen (le stran-
ke, kl žive nad milico se
pritožujejo), podnevl pa je
včasih, prav nevzdržno. Ce
hoče eden od uslužbencev pi-
sati ali govoriti, se mora
drugi umakniti. Za vse nam-
refi ni prostora. Tudi gar-
derob nimajo ln omar za
shnanjevanje aktov tudi ne.
Razen slabih in majhnih sob,
Je tudi oprema zelo skrom-
na.

Pogovarjali smo se že, da
bi se preselili v prostore
krajevne skupnosti Stadioo.
SkupSčina se še ni odlodila
ali bo to financlrala ali ne
kajtl cena je precej vlsoka,«
pravi Anton Hajdnik. »Ce bl
gradili nove prostore pa je
vprašanje, kdaj bi bili zgra-
jem in kje dobiti lokacijo.
Najbolje bi bilo, Ce bi se
preselili v prostore KS Sta-
dion. Program smo že pred-
ložili občinski skupščini, ven-
dai še nlsmo dobili odgovo-
ra. Stevilo našdh udeležen-
cev se bo povečalo in potre-
bovali bi od 700 do 750 kva-
dratnih. metrov poslovnih
prostrov. Seveda pa je vpra-
šahje, kdaj bomo do njih
prišli.«

Slabi delovni prostori pa
niso edini problera bežigraj-
sfclh miličnikov. Nlmajo tudl
potrebnih skladiš« in tudi
njihova tehnlčna opretna ni
ravno najboljša. Nujno bi
potrabovali intervencijsko vo-
zilo. Vsak dan Je Interven-
cij vse več in v osebnih av-
tomoballh res ni mogoče vo-
ziti razgrajačev in pretepa-
čev. V primeru intervencije
morajo sedaj prositi za po-
moč stalno šlužbo. To pa
vedno ni mogoče, ker Imajo
tudl oni dovolj dela.

Poleg postaje milice ima
neurejene »stanovanjske za-
deve« tudi oddelek milice na
Čmučah. Ti delajo v pro-
storih krajevne organizacije
zveze borcev, kl jim že gro-
zi z iiselitvijo. -
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